
Ikaalisten kaupunki
Nuorisovaltuusto
Kokouspöytäkirja

8/24

Kokousaika 11.11.2024 klo 17.39–19.10

Kokouspaikka Perhekahvila Peukaloinen, Oikotie 2-4, Ikaalinen

Saapuvilla olleet jäsenet

Poissa

Jero Lampila
Pihla Hakala
Anna Takkinen
Sonja Ekman
Veera Hakala
Nelli Saine
Peppi Salmela
Loviisa Wiljakka
Milla Janhunen
Lyyti Läykki
Eetu Sarkki
Stiina Kauppila
Ilona Lehtinen
Reetta Niemenmaa

Meeri Niemenmaa

Toimi puheenjohtajana
Toimi sihteerinä

Muut saapuvilla olleet Emmi Kilpi Nuoriso-ohjaaja

Allekirjoitus Puheenjohtaja

Tarkastettu

Jero Lampila

Pöytäkirjanpitäjä

Tarkastettu

Pihla Hakala

Pöytäkirjan tarkastaminen

Tarkastettu

Veera Hakala

Tarkastettu

Milla Janhunen



Ikaalisten nuorisovaltuusto
Pöytäkirja 8/24

§1 Kokouksen avaaminen
Esitys: Nuorisovaltuuston puheenjohtaja Jero Lampila avaa kokouksen ajassa 17.39.

§2 Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Esitys: Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi, mikäli esityslista on julkaistu
vähintään kolme (3) päivää ennen kokousta, ja vähintään puolet äänivaltaisista osallistujista
on läsnä.
Päätös: Hyväksytään.

§3 Läsnäolijoiden toteaminen
Esitys: Todetaan läsnäolijat ja myönnetään puhe- ja läsnäolo-oikeus kaikille sitä pyytäville.
Päätös: Hyväksytään.

§4 Kokouksen järjestäytyminen
Esitys: Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi nuorisovaltuuston puheenjohtaja Jero Lampila,
sihteeriksi nuorisovaltuuston sihteeri Pihla Hakala, sekä kaksi pöytäkirjantarkastajaa Milla
Janhunen ja Veera Hakala, jotka toimivat tarvittaessa myös ääntenlaskijoina.
Päätös: Hyväksytään.

§5 Esityslistan hyväksyminen
Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.
Esitys: Hyväksytään esityslista seuraavilla lisäyksillä; Syksyn nuorisofoorumi ja
Verokorteista tiedottaminen.
Päätös: Hyväksytään.

§6 Nuvahuppareiden hankinta
Keskustellaan nuorisovaltuuston edustushuppareiden hankinnan tilanteesta.
Esitys: Valitsimme hupparin väriksi pinkin ja malliksi hupullisen vetoketjuttoman hupparin.
Puheenjohtaja lähettää ehdotuksia ryhmään mahdollisista valmistaja vaihtoehdoista.
Jatkamme keskustelua Whatsapp-ryhmässä mahdollisista logovaihtoehdoista sekä
sloganeista. Nuvahupparien uudelleen suunnittelu on osa nuorisovaltuuston suunnitteilla
olevaa uutta graafista ilmettä.
Päätös: Hyväksytään.

§7 Tapaaminen Hämeenkyrön nuorisovaltuuston kanssa
Keskustellaan mahdollisesta tapaamisesta tai yhteistyöstä Hämeenkyrön nuorisovaltuuston
kanssa.
Esitys: Keskustelimme tapaamisesta Hämeenkyrön nuorisovaltuuston kanssa.
Nuoriso-ohjaaja Emmi keskustelee Hämeenkyrön edustuksen kanssa mahdollisesta
järjestämisestä ja tapahtuman ajankohdasta.
Päätös: Hyväksytään.



§8 Lautakuntien varaedustajien valinta
Kaupunki on esittänyt toiveen, että jokaiseen lautakuntaan sekä valtuustoon valittaisiin
erillinen varaedustaja aiemmin valitun yleisen varajäsenen sijaan. Päätetään mahdollisten
varajäsenten valinnoista.
Esitys: Valitsemme Ympäristölautakuntaan varaedustajaksi Anna Takkisen,
Kaupunginvaltuustoon varaedustajaksi Sonja Ekmanin, Sivistyslautakuntaan varaedustajaksi
Loviisa Wiljakan ja Tekniseen lautakuntaan Jero Lampilan.
Päätös: Hyväksytään.

§9 Loppuvuoden toiminnan suunnittelu
Suunnitellaan loppuvuoden toimintaa. Keskustellaan mahdollisuudesta järjestää esimerkiksi
retki.
Esitys: Keskustelimme mahdollisesta syksyllä järjestettävästä tapahtumasta.
Keskustelimme mahdollisesta Irti maasta- sekä Megazone-reissusta. Myös ehdotuksia
drive-in -leffasta ja Särkänniemi reissusta nousi esille, mutta päätimme siirtää niistä
puhumisen keväämmälle. Tulimme tulokseen, että järjestämme reissun Irti Maasta -kiipeily
kohteeseen. Päätimme tapahtuman ajankohdaksi 14.12. Alustavasti bussin lähtöajankohta
olisi n. klo 11 ja kiipeily alkaisi klo 12.15. Päätimme, että tiedottajat tekevät mainokset ja
Emmi levittää niitä koululle. Sovimme, että lipunmyynti tapahtuu kahden viikon päästä
yläasteella.
Päätös: Hyväksytään.

§10 Muut esille tulevat asiat
Käydään läpi lautakuntien, valtuuston sekä muiden nuorisovaltuuston edustustoimien
ajankohtaiset asiat sekä kuulumiset.

- Keskustelimme valtuustojen sekä lautakuntien kokousten kuulumisista ja kuulimme
millaista uusilla edustajilla oli ensimmäisissä kokouksissa.

Keskustellaan nettisivujen ja sosiaalisen median tilien päivitystarpeesta.
- Totesimme, ettei nuorisovaltuustolla ole tarvetta päivittää nettisivujaan. Totesimme

myös, että nuvan kokonaisilme olisi hyvä uudistaa ja keskustelemme siitä
myöhemmin Whatsapp-ryhmässä. Mahdollisesta uudesta logosta heräsi keskustelua
ja idea mahdollisesta logokilpailusta nousi esille.

Verokorteista puhuminen
- Emmi Kilpi tiedotti verokorttitarpeesta nuorisovaltuutetuille.

Syksyn nuorisofoorumi
- Pihla Hakala tiedotti nuorisovaltuustoa tulevasta nuorisofoorumista.

Päätös: Merkitään tiedoksi.

§11 Seuraava kokous
Esitys: Päätetään seuraavan kokouksen ajankohdaksi alustavasti 2.12. klo 17.30
Perhekahvila Peukaloisessa.
Päätös: Hyväksytään.

§12 Kokouksen päättäminen



Esitys: Kokouksen puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 19.10.
Päätös: Hyväksytään.


